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نماینده ولی فقیه گفته با تندرو دانستن نیروهای انقلابی، آنها را از صحنه بیرون کردن و اینها را مخالف امام رضا نشان دادن،

امام رضا(ع) خشم میکنند.

یک عده معتقد نیستند که دین میتواند جامعه را اداره کند؛ 

امام جمعه مشهد گفت: نیروهای انقلابی را تندرو دانستن و آنها را از صحنه بیرون کردن و اینها را مخالف امام رضا نشان
دادن، امام رضا(ع) را خشمگین میکند. امام رضا خشم میکنند از اینکه ولایت عهدی امام رضا را اینگونه بیان کنید.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، سید احمد علمالهدی در خطبه سیاسی نماز جمعه مشهد گفت: در زندگانی پیامبر خیلی
مسائل متجلی است و آنچه متجلی است و از همه مهمتر است سیمای امت پیامبر است. این سیما یک جامعه بود. دقت در

سیمای امت پیامبر امروز برای ما جامعه انقلابی را مجسم میکند که جامعه انقلابی چه جامعهای است. خصوصیت اول
باورمندی راسخ نسبت به توحید و وحی بود. هم خدا و هم پیامبر را باور کرده بودند. خصوصیت دوم هدفگیری آرمانهای دینی

در فعالیت فردی و اجتماعی آن جامعه بود و آن رضای خدا بود. در تمام فعالیتهای اجتماعی توسعه اسلامی را درنظر
میگرفتند.

این عضو مجلس خبرگان رهبری یادآور شد: سوم جدایی کامل از تمام آداب و رسوم جاهلیت بود. خاصیت چهارم حساسیت در
برابر دشمن بود. دشمن هرچه میخواهد باشد. درمقابل لشکر دههزار نفره جنگ احزاب همام حساسیت را داشتند که در

مقابل دیگر جنگهایی داشتند که پیروزی در آن از ابتدا مشخص بود. و پنجم تقوای دینی و سیاسی بود که مبتنی بر حلال و حرام
بود.

علمالهدی گفت: اگر امروز بخواهیم جامعه انقلابی خود را با جامعه پیامبر تطبیق دهیم باید این پنج خصوصیب را داشته باشد.
این پایبندی به مبانی و ارزهاش اساسی انقلاب است. استکبار ستیزی را باور کنیم. حاکمیت دین را باور کنیم. آرمانهای انقلاب

ما دو چیز است و در نهایت به یک چیز منتهی میشود یکی پیشرفت اسلامی و عدالت اجتماعی و دومی توسعه اسلام و
حاکمیت دینی است که باعث زمینه سازی برای ظهور امام زمان (ع) میشود. این آرمانهای انقلاب ماست و نقطه مقابل این

دو غرب گرایی و دگر اندیشی است.

وی با اشاره به نقطه مقابل آرمانهای انقلاب گفت: یک عده در این جامعه هستند و معتقد نیستند که دین میتواند جامعه را
اداره کنند. خصوصیت بعدی استقلال همه جانبه کشور است. امروز باید به استقلال سیاسی و اقتصادی و فرهنگی جامعه

خودمان پایبند باشیم تا خاصیت جامعه انقلابی پیامبر را پیدا کنیم. امروز روزی نیست که به قراردادی به نام برجام که با دشمن
بستیم افتخار کنیم و بگوییم به ما احترام میگذارند. هیچ کس روی کره زمین شما را به خاطر برجام احترام نمیکند. اگر

احترام میکنند به خاطر جرات شماست و به خاطر اینکه توانستید پهپاد آمریکایی را بزنید شما را احترام میکنند.

خطیب نماز جمعه مشهد اظهار داشت: برای اینکه کشتی انگلیسی را توانستید بگیرید شما را احترام میکنند نه به خاطر
برجام. کسی به خاطر برجام شما را احترام نکرده است. رهبری فرمودند اگر جمهوری اسلامی و مدیران جامعه

شاهسلطانحسنها شود و مدیران و مسئولان ذلیل که جرات و جسارت ندارند و احساس قدرت نمیکنند (روی کار بیایند) اگر
کار جمهوری اسلامی به اینجا برسد کار جمهوری اسلامی تمام خواهد شد. پیغمبر ما جامعه اسلامی داشته است. بچههای مردم

شهید شدند برای اینکه جامعه مثل امت پیامبر درست کنیم و در برابر دشمن حساسیت داشته باشیم نه وادادگی.
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نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی با اشراه به ضرورت حساسیت دربرابر دشمن تاکید کرد: وقتی لشکر دههزار نفره جنگ
احزاب آمدند در برابر دشمن حساسیت داشتند. حال ما بگوییم جز با دست دادن با آنها اقتصاد پیش نمیرود. چهل سال

مقاومت کردیم آخرش اینگونه حرف بزنیم؟ در جامعه انقلابی تقوای دینی و سیاسی در جامعه مهم است. مقتضای تقوای دینی
و سیاسی این است که هر تهدید سیاسی نسبت به سیره پیامبر داریم آنرا با نظر خود تطبیق نکنیم بلکه واقعیت را تحلیل کنیم.

این اشتباه است که بگوییم صبر امام رضا(ع) در جریان مامون صلح با مامون بود این جنگ با مامون بود. این عزیزان مطالعه
کنند و نظر خود را به مردم نگویند.

وی ادامه داد: وقتی مامون گفت میخواهم خلافت بدهم حضرت فرمودند اگر این خلافت حق خدایی نیست چیزی که مال تو
نیست چطوری میخواهی به من بدهی؟ حضرت ولایت عهدی را به این شکل قبول نکردند. وقتی مامون شمشیر را تا نیمه از
غلاف درآورد امام با خود گفت یا باید فرصتهای آینده را از دست بدهم و کشته شوم و در این صورت ولایت را نمیتوانستند

توسعه دهند یا اینکه گفتند باید صبر کنم و از فرصتهای آینده استفاده شود و دین را توسعه دهند. این تاریخ است. دست به طرف
آسمان بلند کردند و گفتند خدایا تو میدانی من را به زور من وادار به این کار میکنند و چارهای ندارم.

علمالهدی گفت: حضرت فرمودند خدایا از من مواخذه نکن همانطور که از یوسف مواخذه نکردی. این صلح با مامون بود؟
کتاب بخوانید. امام رضا این کار را کرد. نیروهای انقلابی را تندرو دانستن و آنها را از صحنه بیرون کردن و اینها را مخالف

امام رضا نشان دادن، امام رضا(ع) خشم میکنند. امام رضا خشم میکنند از اینکه ولایت عهدی امام رضا را اینگونه بیان کنید.
مطالعه کنید و بعد با مردم حرف بزنید. روز عاشورا یک روز بیشتر طول نکشید اما شهادت امام رضا(ع) بیش از دو سال طول

کشید.
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